
Амбасадор Бонд на опроштајном
састанку са Шпирићем

Амбасадор  Клифорд  Бонд,  изасланик  високог  представника  за
Сребреницу,  је  данас  био  у  опроштајној  посјети
предсједавајућем  Савјета  министара  БиХ  Николи  Шпирићу.

Амбасадор је нагласио да економски развој представља најбољи
начин да се обезбиједи будућност Сребренице.

Амбасадор  је  захвалио  Савјету  министара  БиХ  на  подршци
Сребреници у претходном периоду. Указао је на то да, како
општина већ ефикасно троши средства која су раније додијељена,
Савјет министара размотри додатна улагања.

“Улагања приватних лица и отварање радних мјеста су такође
кључни за економски опоравак Сребренице и одрживост повратка”,
рекао  је.  И  међународни  донатори  морају  наставити  да
усаглашавајусвоје активности у помоћи, а рјешавањем кључних
приоритета  локалне  заједнице  морају  обезбиједити  да  ефекат
њихових програма буде видљив.

“Будућност Сребренице зависи и о провођењу правде. Неуспјех у
хапшењу Радована Караџића и Ратка Младића те касно отпочињање
истрага  против  лица  на  такозваној  ‘Сребреничкој  листи’  ће
наставити да угрожава напоре на помирењу у БиХ, а посебно у
подручју Сребренице”, рекао је амбасадор. “Због тога БиХ треба
ефикасну Државнустратегију рјешавања случајева ратних злочина
која утврђује јасне стандарде и приоритете у истраживању и
кривичном гоњењу свих ратних злочина.”
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Амбасадор Бонд је захвалио Савјету министара БиХ на ефикасној
сарадњи током његовог мандата у својству изасланика високог
представника за Сребреницу.


